



INTERCONTINENTAL

KAOHSIUNG
高雄洲際®酒店

INSIDER COLLECTION

正宗地方風味，真正令人難忘的會議和活動 – 這便是洲際 Insider Collection 背後的靈感來源。

Truly memorable meetings and events with authentic local flavour – that is the inspiration behind the InterContinental Insider Collection.

Insider Interactions

漢餅與華人傳統的生命禮俗與重要的歲時節慶是密不可分的，舊振南漢餅文化館提供民眾參觀、閱讀、手作體驗及品嚐漢餅，透過五感體驗，享受漢餅的美味及「依節氣、食當令」的歲食文化的重要性。

Han pastry is inseparable from the traditional Chinese life festivals. Jiu Zhen Nan Han Pastry provides opportunity for people to visit, read, make, and taste the beauty of traditional Han pastry with your five senses!



Copyright © 2017 Taiwan Proud Chans Co., Ltd. All rights reserved.

Insider Speak

金鑰匙Bor Tsai和我們的禮賓司團隊親自走訪每一個在地景點，提供客人在地的相關知識及經驗分享。

Hotel Chief Concierge and our distinguished Concierge Team had explored the local attractions around Kaohsiung and created their insider list. As our Insider Speakers, they will be happy to share their professional knowledge and local wisdoms with our guests.



Insider Community

結合文創及在地歷史，駁二是高雄必去景點之一，除了文創市集之外還有多元的活動和展覽可以參觀，藉此重新認識現代和過去的高雄歷史和人文!

Combining Taiwan cultural and local history, Pier 2 has been one of the most recommended must-visit attractions in Kaohsiung. Besides creative market, there are many exhibitions and activities available to participate in, taking this to another level of understanding the modern and ancient Kaohsiung history and humanities!



Photo Credit: 天空傳媒(股)公司版權所有

Insider Breaks

認識一個社區可以從當地的文化和美食開始! 曾經繁榮一時的港都到現在的老屋翻新的計畫，鹽埕區有許多耐人詢問的文化和美食值得探索。

Learning and knowing a community can start from their local culture and food! From the prosperous harbor to the current old street refreshment, there are many interesting history and stories worth exploring in Yanchengpu district.



Copyright © 2015-2021 WARNO Ltd. All rights reserved.

高雄洲際酒店
台灣高雄市前鎮區新光路33號
郵遞區號: 806
Email: info@ickaohsiung.com
電話: +886 7 339 1888
傳真: +886 7 339 2111
InterContinental.com/kaohsiung

InterContinental Kaohsiung
No. 33, Xinguang Rd. Qianzhen District
Kaohsiung City 806, Taiwan (R.O.C)
E-mail: info@ickaohsiung.com
T: +886 7 339 1888
F: +886 7 339 2111
InterContinental.com/kaohsiung